
Eindverslag van de werkgroep Oud en Nieuw 2021 - 2022

De werkgroep bestaat uit een operationeel commandant van de politie, diens plaatsvervanger, een 
groepschef van de brandweer, een senior handhaver van Avri Toezicht en Handhaving en twee 
beleidsadviseurs Veiligheid van de gemeente.

Aan de hand van de diverse onderwerpen volgt onderstaand de evaluatie.
Voorbereiding

- Het was ook dit jaar door alle onduidelijkheden rondom Corona lastig voorbereiden. Vanaf 
21 september heeft de werkgroep eens in de 2 tot 3 weken overlegd. In eerste instantie was 
nog het uitgangspunt dat horeca en evenementen gewoon open mochten zijn. Maar vanaf 
november ging de werkgroep zich meer voorbereiden op alternatieve scenario’s. Uiteindelijk 
bleek op 18 december dat we met een vrijwel identieke situatie als vorig jaar te maken 
hadden. Het was al wel vrij vroeg bekend dat er een vuurwerkverbod van kracht zou zijn. 

- Na de ongeregeldheden van de vorige jaarwisseling, had de raadscommissie Bestuur 
aangegeven al vroegtijdig geïnformeerd te willen worden over de aanpak van deze 
jaarwisseling. In de vergadering van juli is aan de commissie mee gegeven dat de 
onderzoeken naar de ongeregeldheden nog niet waren afgerond, maar dat er geen 
aanhoudingen waren verricht. De werkgroep heeft geconcludeerd dat sprake was van een 
samenloop van omstandigheden. Maar dat het belangrijkste uitgangspunt moest zijn dat de 
jaarwisseling 2021/2022 in principe op een zelfde manier voorbereid zou kunnen worden als 
voorheen. Uiteraard wel rekening houdend met de evaluatiepunten. Waarbij op dat moment 
dus nog echt het uitgangspunt was dat geen rekening gehouden hoefde te worden met 
Coronamaatregelen. Hier kon de commissie zich in vinden. In november is in de commissie 
Samenleving een tussenstand van de voorbereidingen gedeeld. Begin december is aan de 
commissie Bestuur het plan van aanpak – voor zover dat op dat moment al ingevuld kon 
worden – gepresenteerd. 

- De werkgroep heeft op een prettige manier samen gewerkt. Er is snel ingespeeld op de 
ontwikkelingen rondom de Coronamaatregelen. Meestal in geplande overleggen, maar soms 
was afstemming in de Whatsappgroep ook voldoende. 

- In onderling overleg is besloten dat voor het eerst Avri toezicht en handhaving volledig mee 
zou draaien in de werkgroep. Dit is zeker een meerwaarde gebleken.

- Op voorstel van de werkgroep heeft het college beleid vastgesteld voor het gebruik van 
vuurtonnen. Dit beleid is uitgebreid onder de aandacht gebracht en heeft goed gewerkt. 

- De burgemeester heeft aan drie jongeren die tijdens de vorige jaarwisseling betrokken 
waren bij de brandstichting bij de Achtbaanschool in Tiel-Oost een gebiedsverbod opgelegd. 
De jongeren hebben zich daaraan gehouden. Er hebben zicht geen ongeregeldheden bij de 
school voor gedaan.

- Kort voor de Kerst heeft een briefing plaatsgevonden tussen politie en de bevelvoerders van 
de brandweer. Hierin is vooral de werkwijze en de onderlinge communicatie afgestemd. 

- In principe is gewerkt op basis van ervaring en aan de hand van het evaluatieverslag van 
vorig jaar. Zoals ieder jaar is er wel weer een werkplan gemaakt en dat is wel gedeeld met 
de burgemeester en samenwerkende partners. Door alle onduidelijkheden rondom Corona is 
het werkplan pas op 28 december afgerond. Daardoor was het zelfs te laat om het nog naar 
VRGZ en SGBO te sturen. 

- Vooraf is afgestemd hoe de burgemeester geïnformeerd zou worden over het verloop van de 
jaarwisseling, zodat hij hier op 1 januari over zou kunnen communiceren. Aan het eind van 
de dienst hebben politie en brandweer een korte terugkoppeling gegeven aan een 
werkgroeplid van de gemeente. Op 1 januari heeft deze hier verdere afstemming over gehad 
met een communicatieadviseur van de gemeente. Zij heeft vervolgens de communicatie 
afgestemd met de burgemeester. 

Operationeel
- Brandweer en politie zijn het er over eens dat de samenwerking weer goed is verlopen. In 

alle gevallen is conform planning kunnen werken. In de voorbereiding was lang onduidelijk of 
gebruik gemaakt kon worden van de directe portofoonverbinding. Buiten de meldkamer om. 
Hier is uiteindelijk een goed werkbare tussenoplossing in gevonden. Bij een melding van een 
brandje op de openbare weg, rijden zowel politie als brandweer aan. Pas als politie ter 
plaatse is en het sein veilig geeft, gaat de brandweer blussen. Uitgangspunt was om alleen 
als het echt noodzakelijk was te gaan blussen. In de meeste gevallen heeft dat ook prima 
gewerkt. Daarmee werden reacties richting hulpverlening voorkomen. 

- In verband met de Coronamaatregelen is er voor gekozen om de politie (en medewerkers 
Bron) geen gebruik te laten maken van de logistieke voorzieningen bij de brandweer. Om de 



kans op verspreiding van het virus zo klein mogelijk te houden, zijn ook de medewerkers van 
de organisaties gescheiden gehouden. 

- De bemanning van de knijpauto van de fa. Bron heeft gewerkt vanuit de gemeentewerf. Men 
is slechts 3x ingezet. Zij zijn voor de eerste keer rond 20.15 uur opgeroepen en waren ook 
binnen de afgesproken tijd (vanuit Geldermalsen) ter plaatse. Daarna waren zij stand-by op 
de werf. Zij zijn om ca 03.45 uur naar huis gestuurd. 

- Er was dit jaar op 2 momenten sprake van agressie richting de hulpverleners. In de 
vooravond werd in Tiel-West vuurwerk gegooid naar de politie. Aan het begin van de nacht 
werd de brandweer in Tiel-Oost bekogeld met zwaar vuurwerk. Er is niemand gewond 
geraakt en het heeft ook niet tot escalatie geleid. 

Politie/openbare orde
- De jaarwisseling is over het algemeen zonder grote incidenten verlopen. In de delen van Tiel 

waar rekening werd gehouden met mogelijke ongeregeldheden is het allemaal behoorlijk 
mee gevallen. In de overige delen van Tiel was het erg rustig. Politie stelde vast dat er – 
ondanks het zachte weer – relatief weinig mensen op straat waren. 

- Aan het begin van de avond was de politie druk met een groep jongeren die 2 ruiten had 
vernield van sporthal Westroyen. Ook had men een brandstapel tegen het pand gelegd. Dit 
heeft geleid tot roetschade aan de buitenzijde. Ondanks ruime inzet is het niet gelukt de 
jongeren aan te houden. Het is daarna wel rustig gebleven. 

- In Tiel-West was het in de week voor de jaarwisseling af en toe al onrustig. Er waren 
signalen dat de sporthal weer doelwit van vernieling en brandstichting zou kunnen zijn. 
Vooral door de voortdurende aanwezigheid van de toezichthouders is daar niks gebeurd. 
Aan het begin van de avond trok een groep jongeren vuurwerk gooiend door de wijk. Toen 
de politie ter plaatse kwam werd het dienstvoertuig bekogeld. Omdat op dat moment een 
arrestatie-eenheid (in burger) aanwezig was op het bureau is een plannetje gemaakt om met 
hun inzet tot aanhouding over te gaan. Dit heeft geleid tot een aanhouding voor openlijke 
geweldpleging. Maar er is vooral ook een afschrikkende werking vanuit gegaan, want de 
groep heeft zich daarna niet meer laten zien. 

- De omgeving van het Cruijffcourt is erg donker. Daar konden de jongeren in eerste instantie 
goed gebruik van maken. De werkgroep heeft geprobeerd de verlichting de hele avond en 
nacht te laten branden. Maar omdat de schakelkast rond de kerstdagen vernield was, is dat 
niet gelukt. Dit zal voor volgende jaarwisseling vroegtijdig worden opgepakt. In deze 
omgeving is in de aanloop naar de jaarwisseling nog extra aandacht geweest voor 
losliggende materialen. Met name op en rond het voormalige Kwadrant is door eigenaar 
VDU op verzoek van de politie nog veel afgevoerd. En is een stapel puin die niet weg kon, 
afgedekt. Men was zeer coöperatief. Dat geldt ook voor aannemer ACW. Dit bedrijf had de 
ventweg Nieuwe Tielseweg keurig opgeruimd in verband met het kerstreces. Alleen had de 
politie vastgesteld dat het nog te vervangen straatwerk los lag en dus makkelijk te pakken 
was. Dit bedrijf heeft tijdens het reces dit nog opgeruimd.

- In Tiel-Oost was het weer wat onrustig rond het waterplein. Op oudjaarsdag waren al 
vuurtonnen en stapels hout aanwezig op de openbare weg. Dit is in de middag verwijderd in 
opdracht van Avri toezicht en handhaving. Het enige echte incident vond direct na de 
jaarwisseling plaats. Toen werd op het plein een stapel hout in brand gestoken. Op het 
moment dat de brandweer wilde blussen werden zij bekogeld met vuurwerk. Daarop zijn 
brandweer en politie weer weg gegaan en heeft men het vuur uit laten branden. Daarna was 
het ook snel rustig in de wijk. 

- Rond 00.00 uur is in hotel Tiel een man aangehouden die onder invloed van drank en drugs 
zijn hotelkamer had vernield. Verder is rond 02.00 uur in Tiel-Noord nog een man 
aangehouden voor openlijke geweldpleging. Hij vernielde een bushokje.

- Beco Bouw is door de politie 1x ingeschakeld voor het afdichten van sporthal Westroyen. 

Brandweer
- De brandweer heeft 15 uitrukken gehad. Dat is weer minder dan vorig jaar (21). Het 

merendeel was al tijdens Oudjaarsavond of in het begin van de nieuwjaarsnacht. De 
communicatie unit op de kazerne is al om 02.45 uur opgeheven. Daarna heeft de reguliere 
meldkamer ook helemaal geen meldingen meer gehad. Negatieve uitschieters voor de 
brandweer waren de brand op het waterplein en 2 autobranden en een scooterbrand in Tiel-
West. Verder zijn zij voornamelijk uitgerukt voor kleinere brandjes op de openbare weg. 
Overal zijn deze zonder problemen geblust.

- Er werd weer veel gebruik gemaakt van vuurtonnen. Toch was dat minder dan voorgaande 
jaren. Over het algemeen werden de nieuwe beleidsregels voor het gebruik van vuurtonnen 
goed nageleefd. Op een aantal locaties heeft Avri toezicht en handhaving het te vroeg 



aanwezige hout op laten ruimen. 

Avri Toezicht en Handhaving
- Normaal gesproken eindigden de werkzaamheden van de toezichthouders en BOA’s op 

oudjaarsdag altijd om 17.00 uur. Dit jaar is voor het eerst geëxperimenteerd met een dienst 
tot 20.00 uur. 2 koppels zijn tot die tijd in dienst gebleven. Vanwege de kwetsbaarheid 
hebben zij zich in de laatste uren van deze dienst niet meer bezig gehouden met handhaving 
op vuurwerk. Zij hebben deze dienst ook in burger uitgevoerd en daarbij vooral de rol van 
extra ogen en oren voor politie en brandweer op zich genomen. Dit heeft zeker meerwaarde 
gehad. Zij hebben in een aantal gevallen beweging van groepen jongeren kunnen monitoren 
en door geven. Bovendien hebben zij zelfs een aantal kleine brandjes waar niemand meer 
bij aanwezig was, met hun eigen brandblusser geblust. 

- Vanaf 20 december heeft de nadruk van de Avri vooral gelegen op vuurwerk handhaving. In 
die periode waren iedere avond minstens 2 koppels in dienst tot 00.00 uur. Er is goed samen 
gewerkt met de politie, vooral in de avonddiensten. Er is gewerkt met een appgroep waarin 
de agenten en toezichthouders die in dienst waren, makkelijk met elkaar konden 
communiceren. Voor volgende jaarwisseling zal onderzocht worden of het een toegevoegde 
waarde kan hebben als de toezichthouders kunnen terug vallen op een systeem waarin 
makkelijk het draaiboek en eventuele vergunningen of meldingen te raadplegen zijn. Hier is 
een applicatie voor die ook in Nijmegen gebruikt wordt. 

- Zoals ieder jaar zijn zij ook alert geweest op brandbare materialen en is hier zo nodig actie 
op ondernomen.

Vuurwerkoverlast
Dit jaar is voor de derde keer een vuurwerkmeldpunt ingesteld. Omdat er al vroeg sprake was van 
vuurwerkoverlast is het digitale meldpunt vuurwerkoverlast@tiel.nl nog weer 10 dagen eerder open 
gesteld. Vanaf 6 november. In deze periode kwamen al 53 meldingen binnen. Desondanks is het 
totaal aantal meldingen lager uitgevallen. 379 ten opzichte van 434 een jaar eerder. De verwerking 
van mails naar het meldpunt is op 31 december om 17.00 uur beëindigd. Op dat moment eindigden 
ook de werkzaamheden in uniform van de BOA’s. Na dat tijdstip zijn er tot en met 2 januari nog eens 
32 mails binnengekomen. Deze zijn niet meer geregistreerd. Aan de hand van de meldingen konden 
enkele hotspots worden bepaald, zoals het Lingewaalpark in Passewaay, omgeving station 
Passewaay, omgeving Kranshof, De Hennepe/omgeving Dode Linge, omgeving Zinder en de 
omgeving Diderik Vijghstraat. Er heeft een aantal gerichte controleacties op onder meer die locaties 
plaatsgevonden. Zowel door politie als door Avri toezicht en handhaving. In burger en in uniform. 

Ook het telefonische meldpunt is een week eerder open gegaan dan voorgaande jaren. Bellers 
kregen dan direct contact met de toezichthouders van de Avri. Er is in totaal 63x gebeld, tegenover 
36x vorig jaar. In de eerste week zijn 20 telefoontjes geregistreerd. Zeker nu men over een langere 
periode kon bellen, kan worden gesteld dat in een behoefte wordt voorzien. Mensen vinden het fijn 
hun frustratie aan de telefoon te kunnen uiten. Bovendien gaf dat de BOA’s – waar nodig – ook vaak 
de gelegenheid toe te lichten waarom het resultaat niet altijd naar tevredenheid van de bellers was. 
In sommige gevallen is ook later nog eens terug gebeld naar melders. Dat werd op prijs gesteld.  
In totaal zijn 8 bekeuringen uitgedeeld, zijn 2 jongeren verwezen naar Halt en zijn enkele 
waarschuwingen uitgedeeld. Er zijn zowel door politie als BOA’s meerdere personen staande 
gehouden, maar kon uiteindelijk niet worden vastgesteld dat zij daadwerkelijk vuurwerk hadden 
gegooid.

Ondanks het landelijke vuurwerkverbod is er zeer veel vuurwerk afgestoken. Zowel tijdens de 
jaarwisseling als in de periode daarvoor. Daaruit kan geconcludeerd worden dat er veel vuurwerk, al 
dan niet legaal, in het buitenland wordt gekocht. Het zou goed zijn als hier landelijk veel meer op 
gehandhaafd wordt.

Algemeen beeld van de wijken
Het was droog en zeer zacht op oudjaarsavond/nieuwjaarsnacht. Per wijk is de jaarwisseling als 
volgt samen te vatten:

- Passewaay: Tijdens de jaarwisseling hebben zich geen ongeregeldheden voor gedaan. In 
de laatste weken van het jaar kwamen wel heel veel meldingen van vuurwerkoverlast uit 
deze wijk.

- Tiel-West: het was vooral in de omgeving van de sporthal wat onrustig. Bij winkelcentrum 
Westlede zijn enkele abri’s vernield. De rest van de wijk geen bijzonderheden. 

- Centrum: Het was erg rustig in de binnenstad. 
- Rauwenhof: Behalve een vernield bushokje ook hier geen bijzonderheden te melden. 
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- De Hennepe e.o.: ook in deze wijk een vernield bushokje en de vernieling bij de Westroyen. 
Verder geen bijzonderheden. Erg rustig geweest 

- Tiel-Oost (Vogelbuurt): rondom het waterplein was het wat onrustig. Maar absoluut niet 
vergelijkbaar met een jaar eerder. Rest van de wijk viel het mee.

- Tiel-Oost (Bomenbuurt): geen bijzonderheden
- Dorpen: Ook hier geen incidenten te melden. Op 30 december constateerden 

toezichthouders dat er 2 flinke stapels hout op een trapveldje in Kapel-Avezaath waren 
geplaatst. De volgende dag is dat op aanzegging van de toezichthouders verwijderd. Daarbij 
is proces verbaal aangezegd als het hout alsnog te vroeg op de openbare weg zou 
verschijnen.

Samenwerking m.b.t. toezicht
Tot de jaarwisseling 2019/2020 verzorgden de Marokkaanse vereniging MVT en de Molukse 
stichting Buah Hati extra toezicht in de omgeving van hun gebouwen. In combinatie met een feest in 
het gebouw. Hiervoor kregen zij elk jaar een tegemoetkoming. Vorige jaarwisseling kon er als gevolg 
van de Coronamaatregelen geen feest zijn. Desondanks hebben beide partijen toch toezicht 
georganiseerd. De werkgroep is ook dit jaar weer met beide partijen in gesprek gegaan. Waarbij het 
in eerste instantie nog wel het uitgangspunt was dat er wel een feest georganiseerd zou kunnen 
worden. Daarnaast is op initiatief van een buurtbewoner ook een groep vrijwilligers toezicht gaan 
houden in Tiel-Oost. 

- Buah Hati: de werkgroep heeft regelmatig overleg gevoerd met de opbouwwerker van de 
stichting. Vaak ook in bijzijn van een bestuurslid. Er is snel doorgeschakeld naar een 
alternatief scenario als na een persconferentie bleek dat eerdere uitgangspunten niet 
haalbaar bleken. Desondanks zag het er na de allerlaatste persconferentie naar uit dat niks 
mogelijk was. Een wijziging van de tijdelijke wet Coronamaatregelen met het oog op 
activiteiten voor jeugd en buurthuizen, bood nog enige ruimte. Daarbij is een afweging 
gemaakt, afgezet tegen het vrijwel vaststaande feit dat de jeugd zich zou verzamelen op de 
bewuste kruising. De burgemeester heeft uiteindelijk toestemming gegeven om op het 
achterterrein van het gebouw van de stichting een tijdelijke verblijfsruimte te maken. Het 
bestuur van de stichting huurt altijd in Tiel woonachtige beveiligers in met een Molukse 
achtergrond. De opbouwwerker en het bestuurslid hebben zelf ook een rol vervuld in het 
aanspreken van de jongeren. De jongeren mochten elkaar even treffen op de kruising, maar 
werden vervolgens gevraagd naar het achterterrein te gaan. Daar konden zij enige tijd 
verblijven. Deze aanpak heeft gewerkt. Het is rustig gebleven. Bovendien viel het aantal 
jongeren dat op straat was mee. Groot voordeel was ook dat op het achterterrein 
vermenging met andere groepen jongeren kon worden voorkomen.

- MVT: Na een eerste gesprek met een bestuurslid werd de werkgroep in december verrast 
met de mededeling dat MVT er door omstandigheden toch vanaf zag om het toezicht te 
organiseren. De werkgroep heeft direct gezocht naar een alternatief. Door de goede 
contacten in de wijk van de wijkagent, de wijkregisseur van de gemeente en de wijkcoach 
van Mozaïek werden snel 8 personen bereid gevonden het toezicht te verzorgen. Er zijn 
goede afspraken gemaakt met de wijkagent die zelf dienst had in deze wijk tijdens de 
jaarwisseling. In eerste instantie was afgesproken dat men van 21.00 tot 02.00/02.30 uur 
toezicht zou houden. Het was in de week voor de jaarwisseling al wat onrustig in de wijk, 
met name rondom de sporthal. Er was al een ruit vernield met vuurwerk. In overleg met de 
werkgroep heeft de wijkagent hen gevraagd minstens 1 duo vrijwilligers permanent in de 
omgeving van de school te laten surveilleren. Alle vrijwilligers waren herkenbaar met hesjes. 
De werkgroep hoopte dat de zichtbare aanwezigheid een afschrikkende werking zou 
hebben. Dat heeft zeker gewerkt. Uiteindelijk is een aantal toezichthouders eerder begonnen 
en hebben ze allemaal tot ca 03.30 uur gewerkt.  

- Tiel-Oost: al vroeg in het jaar hebben vertegenwoordigers van de werkgroep gesproken met 
een omwonende van het waterplein. Daarbij waren ook de wijkregisseur van de gemeente 
en de wijkcoach van Mozaïek aanwezig. Onder aansturing van Mozaïek heeft deze 
omwonende een groep van 8 vrijwilligers georganiseerd die toezicht hebben gehouden op 
oudjaarsavond vanaf 21.00 uur tot 02.00 uur. Bovendien zijn zij in de week voorafgaand aan 
de jaarwisseling ook al iedere avond de straat op gegaan om in gesprek te gaan met 
jongeren. Ook zij waren herkenbaar door hesjes van de gemeente Tiel. De toezichthouders 
hebben zich geconcentreerd op de omgeving van het waterplein, maar hebben toezicht 
gehouden in het grootste deel van de Vogel- en Bomenbuurt. 

De werkgroep is zeer tevreden over het toezicht in de wijken. Voor komende jaarwisseling zal dit 
zeker weer opgepakt gaan worden. En hopelijk ook uitgebreid worden in andere wijken.



Schade 
De schade is dit jaar ongeveer gelijk aan vorig jaar. € 33.500- tegen over € 36.000,- vorig jaar. Er 
zijn dit jaar helaas weer veel meer afvalbakken opgeblazen. In totaal nu 50 tegen vorig jaar 30. Avri 
heeft al aangegeven voor de komende jaarwisseling te overwegen op bepaalde locaties de bakken 
maar helemaal weg te halen. Verder wordt het schadebedrag vooral bepaald door schade aan de 
betonvloer op het waterplein a € 5.000,- en 2 wachthuisjes bij het voetveer a € 4.000,-  Wellicht 
kunnen de wachthuisjes, of de glasplaten, ook preventief worden verwijderd. Er was dit jaar geen 
schade aan speeltoestellen, parkeerapparatuur en wegdek. De schade aan straatkolken valt lager 
uit dan voorgaande jaren. Bovendien valt ook het aantal vernielde verkeersborden mee. Dit jaar 15 
tegen vorig jaar 30.
Verder is schade ontstaan aan de Westroyenhal (2 ruiten vernield en roetschade buitenzijde). Daar 
is nog geen bedrag van bekend. 
De Avri meldt dat er dit jaar € 3.000,- schade is aan ondergrondse afvalcontainers tegen vorig jaar € 
12.500. Er zijn ook weer ca 6 Abri’s vernield. Dit is geen schade voor de gemeente en het bedrijf dat 
ze plaatst doet nooit mededelingen over bedragen.

Financiën
Er is € 2.500,- tegemoetkoming in de kosten betaald aan Buah Hati. Aan Mozaïek is een bedrag 
over gemaakt van € 2.100,- voor een vergoeding voor alle vrijwilligers en organisatiekosten. De 
rekening van de Avri voor de inhuur van de knijpwagen met bemanning van de Firma Bron is nog 
niet binnen. Verder komt er nog een rekening van de firma Beco Bouw voor het afdichten van de 
ramen van de Westroyenhal. Afgaande op de kosten voor inhuur Bron van voorgaande jaren en een 
inschatting van de kosten van Beco Bouw, is de verwachting dat het budget niet zal worden 
overschreden. 

Overig
- De samenwerking met Avri beheer openbare ruimte, is naar volle tevredenheid verlopen. Er 

zijn vooraf duidelijke afspraken gemaakt. Als werd gevraagd ter plaatse te komen om iets op 
te ruimen, werd daar direct op gereageerd. 

- In de voorbereiding is contact gelegd met het jongerenwerk van Mozaïek. Zij zouden op 
oudjaarsdag een zaalvoetbaltoernooi organiseren, maar dat mocht niet door gaan. In hun 
contacten met de jongeren proberen zij te achterhalen of er iets speelde met het oog op de 
jaarwisseling. Jongerenwerkers hadden hierover nauw overleg met politie en gemeente. Er 
waren wel wat signalen maar die zijn nooit concreet geworden. De jongerenwerkers zijn op 
oudjaarsdag tot 17.00 uur de straat op gegaan met oliebollen en voorlichtingsmateriaal. 

- Er zijn 4 meldingen gedaan voor carbid schieten. Dit is alleen in het buitengebied toegestaan 
tussen 10.00 en 17.00 uur. En alleen nadat een melding is gedaan en deze ook bevestigd is. 
Avri toezicht en handhaving heeft alle locaties gecontroleerd. Er zijn geen bijzonderheden 
vastgesteld. Ook zijn geen niet gemelde activiteiten geconstateerd. Voor komende 
jaarwisseling is het wel goed om in TielActueel bekend te maken dat en tot wanneer mensen 
een melding moeten indienen. Bovendien is het ook goed om geaccepteerde meldingen te 
publiceren. Er zijn hier vragen over binnen gekomen via carbid@tiel.nl 

- Een werkgroeplid heeft op de donderdag voor de Kerstvakantie samen met een 
toezichthouder Bouwen weer een ronde gemaakt langs alle grote bouwprojecten. Om te 
kijken of er nog brandbare materialen voor het grijpen liggen. Deze toezichthouder had alle 
opzichters al vroegtijdig per mail gevraagd de nodige maatregelen te treffen. Dit werkt goed. 
Bij alle locaties was alles keurig opgeruimd.

- De parkeergarage bij Zinder is ook tijdens de jaarwisseling geopend tot 01.00 uur. Dat is een 
risico met het oog op ongeregeldheden en vuurwerkoverlast. Voor volgende jaarwisseling 
zal bekeken worden of deze eerder dicht kan. 

Conclusie
Ondanks alle onduidelijkheden als gevolg van Corona, kijkt de werkgroep ook nu weer terug op een 
goede samenwerking en voorbereiding. Het was vooraf moeilijk in te schatten hoe het zou gaan 
verlopen. De werkgroep had wel het gevoel er alles aan gedaan te hebben om zo goed mogelijk 
voorbereid te zijn. Uiteindelijk is de werkgroep tevreden over het feit dat de jaarwisseling voor de 
hulpdiensten beheersbaar is geweest. We kunnen door de schades, de overlast van het zware 
vuurwerk en het gooien van vuurwerk naar de hulpverleners zeker niet tevreden zijn. Maar we zijn 
vooral blij dat grote incidenten zijn uitgebleven.

Werkgroep Oud en Nieuw
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